
pRoToKór rr 9120l.6
z posiedzenia Komisji Mienia Komunalnego i Finansów

w Nowym Kawęczynie odbytego w dniu 24 tnatca 2016 r.
w sali konferencyjnej Urzędu Gminy

w posiedzeniu udział wzięli:

1 . Małgorzata Meszka - Przewodntcząca Rady Gminy,
2. Zofla Cieślak - Skarbnik Gminy,
3. Sylwia Pijanka - Sekretatz Gminy,
4. Zdzisław Wysocki - Kierownik Referatu Rolnictwa i Gospodarki

Gruntami,
5. Katarzyna Sikora - Dyrektor Gminnego Zespołla ds. Oświaty.

Proponowany porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzęnia komisji.
2. Stwierdzęnie prawomocności obrad i przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z obrad komisji nr Bl16 z dnia27 stycznia

2016 r.
4. Omówienie projektów uchwał.
5. Sprawy różne.
6. Zakończęnie obrad.

Lista obecności stanowi załqcznźk nr J do protokołu.

Ad. 1 Otwarcie posiedzenia Komisji.
O godz. 1005 posiedzenie otworzyła Katarzyna Grzejszczak

Przewo d nicząca Komisj i, która pr rywitŃa pr zybyłych członków Komisj i
oraz pracowników Urzędu.

Ad,. 2 Stwierdzenie prawomocności obrad i ptzyięcie potządku
obrad.
Przewodnicząca Komisji stwierdz7ła, że w posiedzęniu uczestniczy

5 członków Komisji, co stanowi quorum do podejmowania decyzji i
decyduje o prawomocności obrad.
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Następnie odczytala porządek obrad zarządziła głosowanie
sprawie porządku obrad"

Członkowie Komisji w obecności 5 radnych jednogłośnie przyjęIi
proponowany porządek obrad, który stanowi załqcznik nr 2 do
niniej szego protokołu.

Ad. 3 Przyjęcie protokołu z obrad komisji nr 8l 16 z dnia
27 stycznia 2Ot6 t.
Protokół Nr B /2OL6 z posiedzenia Komisji, które odbyło się

27 stycznia 2016 r. znajd:uje się na sali. Nie zgłoszono uwag do
protokołu. Komisja jednogłośnie przyjęła protokół z B / 2016.

Ad,. 4 Omówienie projektów uchwał.
Omówiono projekĘ uchwał w następujących sprawach:

1. ustalenia kryteriów rekrutacji do publicznych szkół podstawoĘych i
gimnazjum. dla których organem prowarlzącym jest Gmina Nowv
Kawęcąyn
Dyrektor GZDSO Katarzyna Sikora poinformowała, żę projekt
uchwały został przygotow€Lny zgodnie z obowiagującymi przepisami.
Uchwala będzie miała zastosowanie w przypadku większej Liczby
dzieci chętnych do uczęszczania do szkoły, niż miejsc w szkole. Na
dzień dzisiejsz,y nie brakuje miejsc w szkołach na terenie gminy.

Do radngch uczestniczących tll posiedzeniu dołączgła rądną Dgszkotuska
zu.liększając tgm samgm skłąd Radg do 6.

2. w_,rrazenia zgodJz na zb}icie nieruchomości
Kierownik Referatu Rolnictwa i Gospodarki Gruntami Zdzisłaur
Wysocki poinformował, że temat sprzedaży działek podejmowany
był już nawcześniejszych posiedzeniach, ale nie uwzględniał dziŃki
nr I4I w Psarach, ponieważ zaistniała potrzeba podziału
geodezyjnego tej dzialki. Z wnioskiem o kupno dzialki wystąpiło
dwóch chętnych. Jest decyzja zatwierdzająca podziaL. Dzia]ka
będzie sprzedana bez przetargtl na po,większenie gospodarstwa.
Jest ogłoszenie o zatniarze sprzedaĘ. Powierzchnia działek wynosi:
I4I / 1 - 0,0 I99 }:.a, natomiast 14 I l2 - 0,0200 ha.

3. prąvjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Nowy
Kawęcąvn w 2O16 roku;
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4.

Kierownik Referatu Rolnictwa i Gospodarki Gruntami Zdzisław
Wysocki przypornniał, że do końca marca ustawodawca zobowiry,al
gminy do przyjęcia programów dotyczących opieki nad bezdomnymi
rwierzętami. Do końca stycznia był termin przedłożenia projektu
programu kołom łowieckim. Projekt pozytywnie zaopiniowany został
przez dwa koła, natomiast pozostałe nie przysłały opinii. Łódzkie
Towarzystwo Opieki nad Zwierzętarli zaopiniowano pozytywnie
projekt programu. Powiatowy Lekarz Weterynarii negatywnie
zaopiniował projekt, który następnie został uzupełniony o te
wskazane wytyczne. W efekcie program jest pozrytywnie
zaopiniowany. 2I dni na wypowiedzenie się maja koła łowieckie.
Jeśli się nie wypowiedzątojest to jednoznaczne z pozytywną opinią.
Obecnie m€Lmy dwa psy w schronisku w Skierniewicach, z którym
m€Lmy podpisaną umowę. Koszty utrzyrr^ania w nim psa nie uległy
zmianie.

Radny Nowakowski zapytal o współpracę z kołami
łowieckimi. Ętanie zosta}o zadane pod kątem wyceny szkód,
ponieważ w niektórych kołach jest z tyrn duĘ problem.

Kierownik odpowiedział, że tęrr.at kół jest głośny z uwagi na
dzlki. Umowy na dzięrżaurienie gruntów podpisywane są ze
starostą, natomiast niewielki czynsz z tytuŁu dzierżawy gruntów
płacony jest do gminy. Gmina może jedynie negować program
polowań, ale nie jest to dla nich wiĘące. Jest nolvy projekt ustawy,
który zakłada większy wpływ rolników na umowy dotyczące
dzierżawy gruntów, bo w tej chwili rolnik nie ma na to żadnego
wpływu.

nie Ęvrażenia zgodv na wvodrębnienie funduszu sołeckiego w 2017
roku:
sekretarz Gminy odczytŃa wstępne wyliczenia kwot funduszu
sołeckiego dla poszczególnych sołectw w 2OI7 roku, gdyby taki
fundusz został wyodrębniony. zaprezentowane komisji wstępne
wyliczenie stanowi załqcznik nr 3 do niniejszego protokołu.
Dodała też że sąsiednia Gmina kowiesy wyodrębniała fundusz
sołecki. Środki w ramach funduszu były ptzeznaczarle na bieżące
remonty dróg. Po wydzieleniu funduszu sołeckiego mogłoby się
pojawić problemy z wykorzystaniem tych środków. Nasze sołectwa
Iiczą po kilka miejscowości, co mogłoby stanowić problem jeśli
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chodzi o jednomyślność w planowaniu wydatkowania środków z
funduszu sołeckiego.
Stanowisko komisji: 6 osób głosowało za nie wyodrębnianiem
funduszu sołeckiego"

5. zatwięrdzęnia tarsrf za zbiorowe zaopatrzęnie w wodę i zbiorowe
odprowadzanie ścieków na terenie Gminy Nowy Kawęcąvn;
Sekretarz Gminy poinformowała, ze stawki za wodę w sąsiednich
przedstawiają się następująco :

- Kowiesy -2,7O złbrutto,
- Maków 2,3O zł,
- Skierniewice 2,56 zł,
- Głuchów 2,2I zl,
- Bolimów 2,25 zł,
- Słupia 5,56 zł"
środki uzyskane z podwyżki stawek za wodę przeznaczorLe będą na
wymianę wodomierzy w Prandotowie, Suliszewie i Rawiczowie.
Propozycja wójta dotycząca stawki za wodę to 2,0o zł netto 2,16
brutto.
proponowana stawka zostŃaj ednogło śnie przyj ęta ptzez komisj ę.

Skarbnik Gminy - Zofia Cieślak dodała, że znasrty już ostateczną
kwotę dotacji na zasLłki rodzinne. Pozostałe nie są jeszcze zrlane.
Nie planowane są w budzecie zmiany dochodów. Wpłynęła ostatnia
rata subwencji.

Stawki opłat za ścieki w innych gminach: w Bolimowie stawka
wynosi - 3,07 zł., w Słupi 7,5O zŁ, natomiast u nas 2,64 zł.
Propozycja wójta:
- ścieki dostarczane bezpośrednio do kanalizacji 2,BO zł netto, czyti
3,02 zł brutto;
- ścieki dowozone - 59,72 złbrutto zabeczkę.

Radny Michalski wskazał na różnicę w cenie za 1 m3 dostarczanych
do kanalizacji, czyli ok. 3 zł i lrns ścieków dowozonych beczką, czyli
ok. B zł. Róznica wynosi ok. 5 zł. Radny zaproponował, aby
podnieść ścieki kanalizacyjne zttaczrlie, ? w niewielkim stopniu
tylko beczkę.
Radny Nowakowski poprał wypowiedż.
Komisja zaproponowała następujące stawki:
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- ścieki dostarczane bezpośrednio do kanalizacji 3,0O zŁ netto, czyli
3,24 zł brwtto;
- ścieki dowożone - 7,25 zł netto, czyli 7,B3 zł brwtto. Opłata za
beczkę wyniesie 54,80 złbrutto.

6" zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budzetu gminy
Skarbnik Gminy poinformowała, że projekt uchwały doĘczy
doprecyzowania zapisu z ucŁrwŃy budzetowej. W § B dodano zapis
"na sfinansowanie przejściowego deficytu budzetu". Ponadto dodała,
że nie rna jeszcze danych o dochodach. Dokumenty w trakcie
opracowania i pewnie będą potrzebne przesunięcia. Ok. 55.000,00
zł będzie dochodu na tych podwyżkach. Nowe gospodarstwa są w
trakcie podłączania. Będzie 5.300,00 zł więcej dotacji na oddziały
przedszkolne.

Radny Nowakowski zapytał jak rozdysponujemy 50O plus.
Skarbnik Gminy poinformowała, że przyjmujemy wnioski,
wydajemy decyzje i robimy zapotrzebowanie na środki. Na
podstawie zapotrzebowania Łódzki Urząd Wojewódzki przekazuje
nam pieniądze. W taki sposób rozliczane są wszystkie zadania
zlecone, np. świadczenia rodzinnę. Na razie zakupione druki
oprogramowanie do świadczenia 50O plus.

Ad. 5 Sprawy t6żne.

Brak wystąpien.

Ad. 6 Zakończenie obrad.
O godz. II.2O Przewodnicząca Komisji wobec zrealizowania

porządku obrad, zarr.knęła posied zenie Komisj i.

Na tym protokół zakonczono.

protokołouląłą:
Sgluia Pźjanka
l ..1 /.
|_-ł,/ćłą/zo-

Sekretanz Gmźng

Ptzeuodnźczgła:
Komźsjź
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